

on behalf of the Government of Kenya and in my capacity as Prime Minister, to declare that Kenya accepts the obligations contained in the Charter of the United Nations and solemnly undertakes to fulfil them.

(Signed) JOMO KENYATTA
Prime Minister of Kenya

du Gouvernement kényen et en ma qualité de Premier Ministre, de déclarer que le Kenya accepte les obligations de la Charte des Nations Unies et s'engage solennellement à les remplir.

Le Premier Ministre du Kenya,
(Signé) JOMO KENYATTA

DOCUMENT S/5486

Resolution adopted by the Security Council at its 1084th meeting on 16 December 1963 concerning the application of Zanzibar for membership in the United Nations

[Original text: English]
[16 December 1963]

The Security Council,
Having examined the application of Zanzibar for membership in the United Nations,
Recommends to the General Assembly to admit Zanzibar to membership in the United Nations.

Résolution adoptée par le Conseil de sécurité à sa 1084^e séance, le 16 décembre 1963, concernant l'admission de Zanzibar à l'Organisation des Nations Unies

[Texte original en anglais]
[16 décembre 1963]

Le Conseil de sécurité,
Ayant examiné la demande d'admission à l'Organisation des Nations Unies présentée par Zanzibar,
Recommande à l'Assemblée générale d'admettre Zanzibar à l'Organisation des Nations Unies.

DOCUMENT S/5487

Resolution adopted by the Security Council at its 1084th meeting on 16 December 1963 concerning the application of Kenya for membership in the United Nations

[Original text: English]
[16 December 1963]

The Security Council,
Having examined the application of Kenya for membership in the United Nations,
Recommends to the General Assembly to admit Kenya to membership in the United Nations.

Résolution adoptée par le Conseil de sécurité à sa 1084^e séance, le 16 décembre 1963, concernant l'admission du Kenya à l'Organisation des Nations Unies

[Texte original en anglais]
[16 décembre 1963]

Le Conseil de sécurité,
Ayant examiné la demande d'admission à l'Organisation des Nations Unies présentée par le Kenya,
Recommande à l'Assemblée générale d'admettre le Kenya à l'Organisation des Nations Unies.

DOCUMENT S/5488

Letter dated 26 December 1963 from the representative of Cyprus to the President of the Security Council

[Original text: English]
[26 December 1963]

Upon instructions received from my Government and in accordance with Articles 34, 35 and 39, and also paragraphs 1 of Article 1, 4 of Article 2 and 1 of

Lettre, en date du 26 décembre 1963, adressée au Président du Conseil de sécurité par le représentant de Chypre

[Texte original en anglais]
[26 décembre 1963]

D'ordre de mon gouvernement et conformément aux articles 34, 35 et 39 et aussi aux paragraphes 1 de l'Article premier, 4 de l'Article 2 et 1 de l'Article 24